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Abstract (en)
The roller blind has a roller blind track (1), on which a pull out force is transferred by a sliding carriage (4), which is guided along a moving direction
of the roller blind track. A drawing-in force is transferred by a roller blind shaft (2) during winding a side window. An extendable roller blind end (3)
is resiliently supported in the direction of the pull out and drawing-in force using a spring in the sliding carriage, where the spring is designed as a
cylindrical coil spring.

Abstract (de)
Ein Fensterrollo eines Fahrzeugfensters mit einer Rollbahn 1, auf deren ausziehbares Rollobahnende 3 beim Abwickeln von einer Rollowelle
2 über wenigstens einen entlang der Rollobahnbewegungsrichtung geführten Schlitten 4 eine Auszugskraft übertragen wird und auf welche
beim Aufwickeln eine Einzugskraft über die Rollowelle übertragen wird, wobei das ausziehbare Rollobahnende 3 in Richtung der Auszugs- und
Einzugskraft mittels einer Feder 5 im Schlitten 4 federnd gelagert ist.
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